

Title (en)

Cover for a seat resistant to laceration and method of manufacturing the same

Title (de)

Überzug für einen Sitz welcher gegen Zerschneiden beständig ist, sowie Verfahren zu seiner Herstellung

Title (fr)

Structure de revêtement pour sièges, apte à résister aux lacérations, et son procédé de fabrication

Publication

EP 0720826 A1 19960710 (FR)

Application

EP 95402881 A 19951220

Priority

FR 9500113 A 19950106

Abstract (en)

The covering material, designed to be resistant to slashing, consists of a layer of a supple material backed by a reinforcement made from strips (1) or filaments which are set at intervals and made from a material which resists the passage of a cutting implement. The strips or filaments are wavy in shape, either in curved lines or having straight segments (2, 3) which are regularly repeated along their length. The reinforcing strips or filaments are situated so that a cutting implement inserted in the material will inevitably encounter one of them in whichever direction it is moved. They are independent of one another and attached to the supple material layer by one or more layers of adhesive or plastics in which they are at least partially embedded. The strips can be made, for example, from plain or reinforcing plastic or a composition material reinforced with glass or carbon fibres, e.g. Kevlar (RTM).

Abstract (fr)

Dans cette structure de revêtement, l'armature est constituée de bandes (1) ou de fils, espacés les uns des autres, en un matériau apte à s'opposer au passage d'un objet coupant, chaque bande ou fil ayant un profil sinuex constitué de motifs incurvés et/ou de motifs comprenant des segments rectilignes (2, 3) se répétant régulièrement, les motifs analogues des différentes bandes ou fils étant disposés de façon à se juxtaposer ou à s'imbriquer dans des positions correspondantes telles que chaque bande ou fil soit espacé des bandes ou fils contigus d'un intervalle imposant à un objet tranchant entraîné suivant un trajet rectiligne de rencontrer nécessairement en toute direction une bande ou un fil sur son trajet. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 7/26

IPC 8 full level

B60N 2/90 (2018.01); **A47C 7/24** (2006.01); **A47C 7/26** (2006.01); **A47C 7/32** (2006.01); **B32B 3/00** (2006.01); **B32B 3/28** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 7/26 (2013.01 - EP US); **Y10T 428/23** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24033** (2015.01 - EP US); **Y10T 428/24802** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 3702639 A1 19870730 - TUMASET AB [SE]
- [A] AU 591030 B2 19891123 - VICKERS XATAL PTY LTD
- [A] EP 0201419 A2 19861112 - DURET M & FILS [FR]
- [A] GB 2204235 A 19881109 - HENDERSONS FEDERAL SPRING WORK

Cited by

EP3530149A1; CN110182111A; US11260781B2; WO2019162166A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0720826 A1 19960710; EP 0720826 B1 19990915; AR 000568 A1 19970710; AT E184461 T1 19991015; AU 4079296 A 19960718; CA 2166654 A1 19960707; CN 1134880 A 19961106; CZ 3796 A3 19961211; DE 69512198 D1 19991021; FR 2729064 A1 19960712; FR 2729064 B1 19970411; HU 9503870 D0 19960228; HU T74128 A 19961128; JP H08258605 A 19961008; NO 960009 D0 19960103; NO 960009 L 19960708; PL 312145 A1 19960708; RO 117668 B1 20020628; US 5709920 A 19980120; ZA 969 B 19960710

DOCDB simple family (application)

EP 95402881 A 19951220; AR 33483895 A 19951227; AT 95402881 T 19951220; AU 4079296 A 19960104; CA 2166654 A 19960105; CN 96100620 A 19960105; CZ 3796 A 19960105; DE 69512198 T 19951220; FR 9500113 A 19950106; HU 9503870 A 19951228; JP 101196 A 19960108; NO 960009 A 19960103; PL 31214596 A 19960102; RO 9600005 A 19960104; US 58349496 A 19960105; ZA 969 A 19960102